

# 榮譽榜



1. 「環狀線CF640區段標之CF614A子施工標工程」榮獲107年度臺北市政府公共工程卓越獎設施工程類。  
(一工處)

Circular line Subcontract CF614A of Section Contract CF640 wins an Excellence Award in the Facilities Construction Category at the 2018 Taipei City Public Works Awards. (the First District Project Office)



2. 「環狀線CF640區段標之CF614A子施工標工程」榮獲107年度新北市政府公共工程優質獎。(一工處)  
Circular line Subcontract CF614A of Section Contract CF640 wins a Quality Award for Public Construction of New Taipei City Government. (the First District Project Office)



3. 「環狀線CF640區段標之CF614A子施工標工程」榮獲第18屆公共工程委員會公共工程金質獎設施類特優獎。(一工處)

**Circular line Subcontract CF614A of the Circular line Section Contract CF640 wins an Excellence Award in the Civil Works Category at the 18<sup>th</sup> Annual Public Works Awards from Public Construction Committee. (the First District Project Office)**



4. 「環狀線CF640區段標CF642子施工標工程」榮獲第26屆中華建築金石獎優良公共建設類/優良空間活化類金石首獎。(一工處)

**Circular line Subcontract CF642 of Section Contract CF640 wins the first prize in the Outstanding Public Construction - Excellent Activity Space Category at the 26<sup>th</sup> Annual Chinese Architecture Golden Stone Awards. (the First District Project Office)**



5. 「環狀線CF640區段標CF643B子施工標工程」榮獲中華民國國家企業競爭力發展協會第20屆國家建築金質獎公共工程類土木工程組工程金質獎。(一工處)  
Circular line Subcontract CF643B of Section Contract CF640 wins a Golden Quality Award in the Civil Engineer Category at the 20<sup>th</sup> Annual National Architecture Awards from Republic of China National Enterprise Competitiveness Development Association. (the First District Project Office)



6. 「臺中捷運烏日文心北屯線CJ930 G10至G17站及全線電梯/電扶梯區段標工程」榮獲臺北市公共工程卓越獎土木工程類。(二工處)  
Taichung MRT Wuri-Wenxin-Beitun line Section Contract CJ930 (Elevator/Escalator construction from Station G10 to Station G17) wins an Excellence Award in Civil Engineering Category at the Taipei City Public Works Awards (the Second District Project Office)



7. 「臺中捷運烏日文心北屯線JJG091區段標工程」榮獲勞動部107年推動職業安全衛生優良公共工程優等獎。(二工處)

**Taichung MRT Wuri-Wenxin-Beitun line Section Contract JJG091 wins an Excellent Award in the Category of Public Works at 2018 Ministry of Labor Occupational Safety & Health Awards (the Second District Project Office)**



8. 「新莊線大橋頭站捷2聯合開發大樓」榮獲第26屆中華建築優良金石獎公共建設類/優良空間活化類金石首獎。(開發處)

**Xinzhuang line Daqiaotou Station (M2) Joint Development Building wins the first prize at Outstanding Public Construction - Excellent Activity Space Category in the 26<sup>th</sup> Annual Chinese Architecture Golden Stone Award. (Joint Development Division)**



9. 「新莊線大橋頭捷2開發大樓第19屆國家建築金獎-公共建設優質獎」。(開發處)

**Xinzhuang line Daqiaotou Station (M2) Joint Development Building wins the 19<sup>th</sup> Annual National Architecture Golden Award for Outstanding Public Construction Quality. (Joint Development Division)**



10. 「大安老人服務暨日間照顧中心新建工程」榮獲107年度臺北市政府公共工程卓越獎建築工程類。  
(二工處)

**Daan Elderly Service and Day Care Center Agency Construction wins Taipei City Public Works Award of Excellence for Building Construction. (the Second District Project Office)**